



# Kattfjord Utviklingslag

Referat fra styremøte

Mandag 06.juni 2016

kl. 17:30

Sted: Forsamlingshuset, Vasstrandvegen  
505

## Disse er innkalt til møte:

Almar Nordby	Leder	Forfall
Tore Albrigtsen	Styremedlem	
Nina Yttergård	Kasserer	
Anita Winther	Sekretær	
Siv Hege Johansen	Nestleder	
Trond Nilsen	Styremedlem	Forfall
Astor Hansen	Vara	Forfall
Sondre Skari	Vara	Ikke møtt
Rita Korsberg	Vara	

## Saksliste:

<b>Sak 13/16</b>	<b>Godkjenning av innkallingen og referat fra forrige styremøte</b> Innkalling godkjent. Referat fra 21.04.16. godkjent.
<b>Sak 04/10</b>	<b>Trafikksikkerhet og utbedring langs Vasstrandvegen</b> Utsatt til neste møte.
<b>Sak 05/10</b>	<b>Trafikksikkerhet og utbedring FV 862</b> Omsider har det lyktes Rita å få kontakt, samt vært i dialog med Troms Fylkeskommune; Geir Bye, rådgiver på samferdsel. De holdt akkurat på å se på hele FV862 og skulle ta våre momenter med i betraktning. Vi har gitt signaler om at veglys er viktigst. Rita følger opp tett.
<b>Sak 08/10</b>	<b>Grustaket i Nordfjordbotn</b> Rita har etablert kontakt med Kvitebjørn Varme AS og de hadde en redegjørelse for planene i etterkant av styremøtet. Se eget referat fra dette møtet.
<b>Sak 11/10</b>	<b>Raudfjell Vindkraftverk</b> Utsatt til neste møte.
<b>Sak 36/11</b>	<b>Lysstolper langs FV 862 i Nordfjordbotn</b> Se sak 05/10
<b>Sak 25/13</b>	<b>Vegtoalett på Kattfjordeidet</b> Se sak 05/10
<b>Sak 06/16</b>	<b>Årlig søppelaksjon</b> Aksjonen er avsluttet og Anita sender beskjed til Remiks om henting.

## Kattfjord Utviklingslag

<b>Sak 07/16</b>	<b>Sikring av veien over Kattfjordeidet</b> Utsatt til neste møte.
<b>Sak 08/16</b>	<b>Websiden</b> Siv Hege har undersøkt og fått noen tips. Hun kontakter Linn Hustad og ber om hjelp.
<b>Sak 09/16</b>	<b>Forskjøning av Kattfjordbygdene</b> Ingen har til nå tatt kontakt med KUL vedr dette. Vi setter inn en «annonse» på nettsiden og på FB-siden vår. Her nevner vi også at utviklingslaget er omtalt negativt på sosiale medier.
<b>Sak 10/16</b>	<b>Rydding langs vei</b> Anita purret på saken og fått svar som ikke var oppklarende. Holder dialogen med Wim Weber i kommunen, men kopi til Hovedstyret.
<b>Sak 11/16</b>	<b>Styrekurs</b> Hovedstyret jobber med saken og vi avventer til vi hører noe derfra.
<b>Sak 14/16</b>	<b>Søknad om midler fra Dugnadsgjengen på Sjøtun</b> Anita sender utklipp av årsmøtevedtaket, der det tydelig framgår hva som utløser midler.
<b>Sak 15/16</b>	<b>Søknad om midler fra Sandneshamn Velforening</b> Anita sender «Standardsvar til pengestøtte» og utklipp av årsmøtevedtaket.
<b>Sak 16/16</b>	<b>Søknad om midler fra Havtun's Aktivitetsgruppe</b> Anita sender «Standardsvar til pengestøtte».

Referent

Anita Winther